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Abstract (en)
In the device, the movable blast gun is mounted on a platform which can receive the operator and which can move vertically on a vertical frame. In
the present device, this vertical frame (2) is mounted movably along a horizontal guide path (14) and, on either side of this frame, there are provided
two curtains (13) attached to its corresponding vertical sides, and also mounted so as to be able to move along a horizontal guide path (20) parallel
to that guiding the frame (2) carrying the platform (1). A drive device is provided in order to ensure the displacement, in one or other direction, of
the movable assembly thus formed. The guide path (20) for the curtain walls (13) is extended, beyond the ends of the guide path (14) of the vertical
frame (2), by bent-back ends in order to form storage tracks for the curtain walls, when this movable assembly is displaced in one or other direction.
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Abstract (fr)
Installation pour le grenaillage de pièces en formes quelconques au moyen d'une lance mobile, montée sur une nacelle pouvant recevoir l'opérateur
et qui est déplaçable verticalement sur un bâti vertical. Dans la présente installation, ce bâti vertical (2) est monté mobile le long d'un chemin
de guidage horizontal (14) et, de part et d'autre de ce bâti, il est prévu deux murs rideaux (13) attachés à ses côtés verticaux correspondants et
également montés mobiles le long d'un chemin de guidage horizontal (20) parallèle à celui assurant le guidage du bâti (2) portant la nacelle (1).
Un dispositif d'entraînement est prévu pour assurer le déplacement, dans un sens ou dans l'autre, de l'ensemble mobile ainsi constitué. Le chemin
de guidage (20) des murs rideaux (13) se prolonge, au-delà des extrémités du chemin de guidage (14) du bâti vertical (2), par des extrémités
recourbées pour constituer des voies de garage pour les murs rideaux, lors d'un déplacement de cet ensemble mobile dans un sens ou dans l'autre.
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